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OBČINSKI SVET 
 
Številka: 900-45/2020 
Datum: 21. 12. 2020 
   

Z A P I S N I K 
 
13. redne seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je potekala v ponedeljek, 21. 
decembra 2020 s pričetkom ob 17. uri preko videokonferenčnega sistema ZOOM.   
 
Prisotni: ZGN – Marija Ribič, Klemen Benko, Anton Benko, Vladimir Poredoš, Roman Savšek, 
Simona Klukej, Metka Podpečan, Štefka Suša, Marjana Mlinarič Pikelj, Ivan Klančišar, Ana 
Režun, Mitja Adamlje, Marjan Kovač, Ivan Potočnik; NSi – Alojzija Hočevar; SLS -  Primož 
Jelševar, Marija Oven, Mitja Drobež, Boštjan Ocepek; SDS – Roman Perklič, Nataša Mahne; 
LMŠ – Sašo Vučko; SD – mag. Tea Juratovec, Željko Železnik; DESUS – Anica Ule Maček.  
 
Ostali prisotni: Matjaž Švagan, župan; Tadej Špitalar, direktor občinske uprave; Matej 
Drobež, vodja oddelka za splošne zadeve; Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance; Ivo 
Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne službe; Blanka Šmit, vodja oddelka za družbene 
dejavnosti in gospodarstvo; Tatjana Podbregar; Nina Jenko, strokovna sodelavka za družbene 
dejavnosti in gospodarstvo; Jakob Smolič, svetovalec za gospodarske javne službe; Slavko 
Jelševar, predsednik nadzornega odbora Občine Zagorje ob Savi; mag. Katarina Hočevar, 
podpredsednica nadzornega odbora Občine Zagorje ob Savi; Gregor Brinjevec, direktor 
Stanovanjskega podjetja Zagorje; Olaf Grbec, zunanji sodelavec; Rudi Medved, poslanec v 
DZ RS; novinarji.  
 
Uvodoma je župan pozdravil vse prisotne. V minuti za kulturo je prisotne z lepimi željami v 
prihajajočem Novem letu pozdravil tudi Dedek Mraz.   
Nato je župan Matjaž Švagan sejo otvoril in ugotovil, da je na seji prisotnih vseh 25 članov 
občinskega sveta, zato je članom Občinskega sveta v potrditev predlagal naslednji dnevni red:  
  

1. Razprava in sprejem zapisnika 12. redne seje občinskega sveta z dne 16. 11. 2020 in 
zapisnika 10. dopisne seje občinskega sveta z dne 7. 12. 2020 

2. Poročilo župana o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini Zagorje ob Savi 
3. Predlog proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2021 – 2. obravnava in sprejem 
4. Predlog letnega programa športa za leto 2021 
5. Predlog Programa dela Nadzornega odbora Občine Zagorje ob Savi  za leto 2021  
6. Seznanitev z poslovanjem Stanovanjskega podjetja d.o.o. Zagorje ob Savi v letu 2019 
7. Seznanitev z revizijskim poročilom Računskega sodišča o pravilnosti poslovanja Občine 

Zagorje ob Savi, ki se nanaša na delovanje občinskega sveta, sredstva za 
reprezentanco in uporabo službenih plačilnih kartic 

8. Pobude in vprašanja članov Občinskega sveta 
 
Od 25 prisotnih članov občinskega sveta, so dnevni red s 25 glasovi ZA potrdili. 
Dnevni red je bil sprejet.  
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AD. 1 
Razprava in sprejem zapisnika 12. redne seje občinskega sveta z dne 16. 11. 

2020 in zapisnika 10. dopisne seje občinskega sveta z dne 7. 12. 2020 

 
Župan je člane občinskega sveta povprašal o morebitnih pripombah na zapisnika 12. redne 
seje z dne 16. 11. 2020 ter 10. dopisne seje z dne 7. 12. 2020. Pripomb ni bilo, zato ju je dal 
v sprejem.  
 
Od 25 prisotnih članov občinskega sveta, so oba zapisnika s 25 glasovi ZA potrdili. 
PROTI ni bil nihče. Zapisnika sta bila potrjena.   
 

AD. 2 
Poročilo župana o izvajanju tekočih aktivnosti Občine Zagorje ob Savi 

 
Župan se je uvodoma zahvalil vsem akterjem, ki se trudijo zajeziti širjenje virusa Covid-19. 
Seznanil je, da je Vlada RS poslala okrožnico, da bodo sredstva potrebna za razkuževanje ter 
zaščitne maske, ki jih potrebujejo v vrtcu, zagotovljena iz državnega proračuna, do sedaj je za 
to skrbela Občina. Omenil je tudi solidarnost Občine, predvsem iz naslova storitev Rdečega 
križa, Karitasa in drugih institucij. Povedal je, da sta Območno združenje Rdečega križa 
Zagorje in Občina vsem starostnikom nad 70 let dostavila paket, saj letošnje leto, zaradi 
Covida-19, ni bilo tradicionalnega srečanja starostnikov. 
Nadaljeval je z investicijami, povedal je, da se nadaljujejo dela na celoviti rekonstrukciji in 
modernizaciji mestnih ulic. V zaključni fazi je prenova Prešernove ulice, Marnove ter Fakinove 
ulice. Projekt teče vzporedno s projektom Telekoma Slovenije za zamenjavo optičnega 
omrežja. Na področju plazov, so investicije v zaključni fazi oz. bodo zaključene v prvem 
kvartalu leta 2021. Spomnil je, da je bilo iz tega področja podpisanih za 900  tisoč investicij, 
od tega je 400 tisoč zagotovljenih v občinskem proračunu. Povedal je, da je bil izbran izvajalec 
za nabavo 50-ih e-koles ter postavitev petih postaj. Izbran izvajalec je družba Nomago. Dejal 
je, da je bilo pridobljeno gradbeno dovoljenje za izgradnjo novih prostorov knjižnice Mileta 
Klopčiča. Na objektu SVEA dela potekajo naprej. V naslednjih dneh bo izdan sklep o izbiri 
izvajalca za energetsko sanacijo šolske telovadnice Osnovne šole Toneta Okrogarja. Pričetek 
investicije je načrtovan v začetku januarja. Kot je bilo že znano, je povedal, da bo 
Zdravstvenemu domu v tem tednu predano novo reševalno vozilo. Ko se bodo epidemiološke 
razmere umirile, bo Občina z Rdečim križem Zagorje, z Društvom upokojencev nadaljevala s 
projektom Sopotnik. Pričela se je tudi izgradnja obrtne cone Selo, prav tako bo v teh dneh 
izdano gradbeno dovoljenje za izgradnjo gasilskega poligona. V nadaljevanju je Ivan Klančišar 
župana vprašal kakšna je trenutna situacija v družbi Ceroz. Župan je odgovoril, da pritožba na 
Višje sodišče glede lastništva Občine Trbovlje ni uspela, tako da Občina ostaja solastnik. Več 
informacij pa ne bo izdal, zaradi dogovora vseh partnerjev, da se do konca januarja vzdržimo 
dajanja kakršnihkoli izjav. Sašo Vučko  je vprašal glede programa Sopotnik, in sicer ga zanima 
ali ni to kontradiktorno z izvajanjem storitev podjetja Nomago, poleg tega pa Občina financira 
avtobusne vozovnice za prevoz upokojencev. Župan je odgovoril, da Občina avtobusnih 
vozovnic že nekaj časa ne financira, kar se tiče programa Sopotnik, pa o projektu seznanjamo 
že eno leto. Primož Jelševar je projekt Sopotnik pohvalil, saj je to medgeneracijsko 
povezovanje populacije in dal pobudo, da se direktorja zavoda Sopotniki, povabi na eno izmed 
sej občinskega sveta ter sam projekt tudi predstavi. Hkrati pa je pohvalil županove 
predstavljene projekte. Željko Železnik je vprašal v kateri fazi je sanacija plazu Vilhemini oz. 
sanacija ceste proti Čolniščam, saj so se dela ustavila že kar nekaj časa nazaj. Predvsem ga 
zanima, kdaj se bodo dela ponovno pričela izvajati. Župan je odgovoril, da to akceptira kot 
svetniško vprašanje, zato bo do naslednje seje pripravljen odgovor. Za zaključek je župan dal 
besedo gospodu Rudiju Medvedu, poslancu v Državnem zboru, ki je svetnice in svetnike ter 
ostale prisotne prijazno nagovoril teh pohvalil delo občinskega sveta, župana in občinske 
uprave.  
Nadaljnje razprave ni bilo.  
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AD. 3 

Predlog proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2021 – 2. obravnava in 
sprejem 
 

Jelena Mlakar, vodja oddelka za javne finance je svetnikom predstavila predlog proračuna 
Občine Zagorje ob Savi za leto 2021. Med drugim je povzela v javni obravnavni prejeta mnenja, 
pripombe ter stališča ter na le-te dane odgovore. Po poročanju je sledila razprava. Simona 
Klukej je povedala, da je predlog proračuna obravnaval odbor za javne finance, po razpravi so 
bili člani odbora stališča, da je predlog primeren za drugo obravnavno ter za potrditev. Marija 
Ribič, predsednica odbora za šolstvo in kulturo je povedala, da so člani odbora mnenja, da je 
predlagani predlog proračuna iz področja predšolske vzgoje, šolstva in kulture ustrezen ter 
primeren za sprejem. Anica Ule Maček, predsednica odbora za medgeneracijsko sobivanje je 
povzela stališče odbora, ki ga soglasno podpirajo vsi člani. Prav tako, je povedala Anica 
Režun, predsednica odbora za kmetijstvo, ki na predlog proračuna niso imeli pripomb. 
Predsednica odbora za zdravstvo in socialne zadeve Metka Podpečan je povedala, da je 
predlagani predlog proračuna za področje zdravstva in sociale ustrezno naravnan in primeren 
za sprejem. Ivan Klančišar, predsednik odbora za okolje in prostor je dejal, da so člani odbora 
predlog proračuna obravnavali. Obravnavali pa so tudi načrt ravnanja s stvarnim premoženjem 
Občine Zagorje ob Savi za leto 2021. Člani odbora so mnenje, da sta proračun ter načrt 
primerna za sprejem. Anica Ule Maček je povedala, da je občinska organizacija Desus-a v 
času javne obravnave dala pobude na proračun, ni pa v gradivu zasledila odgovora glede 
širitve zagorskega pokopališča. Predvsem jo zanima kako si bodo sledile faze pri širjenju. 
Župan je odgovoril, da se trenutno intenzivno vodijo pogovori za odkup zemljišč. Idejne 
zasnove širitve bodo občinskemu svetu predstavljene na eni izmed sej. Boštjan Ocepek je 
predstavil stališča odbora za šport ter odbora za vzpodbujanje zaposlovanja in naložb v 
gospodarstvu. Hkrati je pohvalil tudi razvojno naravnan proračun za prihodnje leto. Kljub temu, 
da bo v prihodnjih letih razdeljenih nekaj več sredstev za krajevne skupnosti, je mnenja, da je 
vseeno bistveno premalo sredstev. 
 
Po razpravi je dal župan na glasovanje naslednji  
SKLEP:  
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme proračun Občine Zagorje ob Savi za 
leto 2021 z Odlokom o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2021. 

2. Odlok o proračunu Občine Zagorje ob Savi za leto 2021 prične veljati naslednji dan 
po objavi v Uradnem listu RS. 

3. Proračun Občine Zagorje ob Savi za leto 2021 se objavi na spletnih straneh Občine 
Zagorje ob Savi. 

4. Ta sklep velja takoj. 
 
Za predlagani sklep je glasovalo 25 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 25 svetnikov. 
PROTI ni bil nihče. Sklep je bil sprejet.  
 

AD. 4  
Predlog letnega programa športa za leto 2021 

 
Predlog letnega programa športa za leto 2021 je svetnikom predstavila vodja oddelka za 
družbene dejavnosti in gospodarstvo Blanka Šmit. Po predstavitvi letnega programa športa je 
sledila razprava, v kateri je Marija Ribič povedala, da je s programom zadovoljna, predvsem v 
delu razdelitve sredstev s področja vzgoje in izobraževanja. Sašo Vučko je prav tako pohvalil 
predlog letnega programa športa za leto 2021, dejal je da ga veseli, da bodo sredstva 
enakomerno razdeljena posameznim športnim društvom.  
 
Nadaljnje razprave ni bilo, zato je župan dal na glasovanje naslednji  
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SKLEP:  
1. Sprejme se Letni program športa v občini Zagorje ob Savi za leto 2021 v 

predlagani vsebini. 
2. Letni program športa v občini Zagorje ob Savi za leto 2021 prične veljati 

naslednji dan po objavi v Uradnem listu RS, uporablja pa se za proračunsko 
leto 2021. 

3. Ta sklep velja takoj. 
 
Za predlagani sklep je glasovalo 25 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 25 svetnikov. 
PROTI ni bil nihče. Sklep je bil sprejet.  

 AD. 5 
Predlog Programa dela Nadzornega odbora Občine Zagorje ob Savi  za leto 2021  

 
Mag. Katarina Hočevar, podpredsednica nadzornega odbora Občine Zagorje ob Savi, je 
predstavila program delovanja nadzornega odbora za leto 2021 vključno s finančnim načrtom, 
ki ga je nadzorni odbor sprejel na svoji 12. redni seji. Med drugim je poudarila, da so se 
nadzorniki dogovorili, da bodo nadzirali tudi predloge svetnikov, v primeru potrebe oz. presoji 
po kakršnemkoli nadzoru.  
Sledila je razprava. Marija Oven je delo nadzornikov pohvalila. Odločitev nadzornikov o 
vključitvi članov občinskega sveta pri izbiri zadev za opravljanje nadzora pa se ji zdi zelo 
smiseln.  
Ker nadaljnje razprave ni bilo, je župan dal na glasovanje naslednji 
SKLEP:  

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil s Programom dela  Nadzornega 
odbora za leto 2021 št. 007 – 8/ 2020, ki ga je Nadzorni odbor sprejel na svoji 12. redni 
seji dne 16. 12. 2020. 

2. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 
Za predlagani sklep je glasovalo 25 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 25 svetnikov. 
PROTI ni bil nihče. Sklep je bil sprejet.  
 

AD 6. 
Seznanitev s poslovanjem Stanovanjskega podjetja d.o.o. Zagorje ob Savi v letu 

2019 
 
Gregor Brinjevec, direktor Stanovanjskega podjetja d. o. o. je svetnike seznanil s poslovanjem 
podjetja v preteklem letu. Po danem poročilu je sledila obširna razprava.  
Mitja Adamlje, je kot predsednik Skupščine Stanovanjskega podjetja povedal, da se skupščina 
srečuje enkrat na kvartal, skupščina redno pregleduje poslovanje podjetja, v podjetju redno 
poteka revizija poslovanja, bistvenih nepravilnosti do sedaj ni bilo ugotovljenih. Poudaril je tudi, 
da se Stanovanjsko podjetje nemalokrat srečuje s socialnimi stiskami občanov in jih tudi 
uspešno rešuje. Marija Ribič je pohvalila delo Stanovanjskega podjetja. Veseli jo, da se dela 
na področju energetske sanacije stanovanjskih zgradb nadaljujejo, prav tako jo veseli, da so 
se objekti priklopili na kolektorski sistem in čistilno napravo. Zelo pa podpira idejo o možnih 
investicijah v dvigala, glede na to, da trend staranja prebivalstva narašča. Direktorju 
Stanovanjskega podjetja je postavila vprašanje, v kateri fazi je izgradnja stanovanj na Lokah 
v Kisovcu. Ivan Klančišar je povedal, da je odbor za okolje in prostor obravnaval poročilo 
poslovanja za leto 2019 ter nanj ni imel pripomb. Anica Ule Maček je poročilo ter delo 
Stanovanjskega podjetja pohvalila, razvidno je, da podjetje s stanovanjskim skladom ravna 
gospodarno. Pohvalila je tudi prenovljen izgled starih blokov, kar med drugim dviguje tudi 
vrednost naše občine. Izpostavila pa je problem, da stari stanovanjski bloki nimajo dvigal, 
imajo ozka stopnišča, kar povzroča težave starejši populaciji. Poudarila je tudi, da starejša 
populacija pogosteje potrebuje nujno medicinsko pomoč in pri tem se zaradi ozkih stopnišč pri 
transportu obolelega pojavi težava, zato apelira, da se nujno prične z iskanjem rešitve vgradnje 
dvigal v stavbe, katere le teh nimajo. Metka Podpečan je prav tako delo Stanovanjskega 
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podjetja pohvalila, hkrati se je zahvalila za korektno delo tudi iz socialnega vidika. Direktor 
Stanovanjskega podjetja je glede vgradnje dvigal povedal, da bi država morala ustvariti 
določene pogoje za izgradnjo, kajti kakršnikoli poseg v zgradbo zahteva izpolnitev določenih 
pogojev, gradbeno dovoljenje. Glede izgradnje stanovanj na Lokah je povedal, da je projekt 
trenutno v fazi pridobivanja soglasij, po njegovi oceni bi bil lahko OPPN obravnavan na 
spomladanski seji občinskega sveta. Anton Benko se je direktorju zahvalil za kvalitetno 
vodenje podjetja ter dodal, da zelo podpira pobudo za izgradnjo dvigal. Marija Oven prav tako 
podpira energetske sanacije večstanovanjskih stavb, jo pa zanima katere stavbe so še v načrtu 
za energetsko prenovo, hkrati je podala tudi pobudo, da bi se v stopnišča namestile luči na 
senzor, da ne prihaja do kontaktov na stikalih. Primož Jelševar je povedal, da absolutno 
podpira pobudo za izgradnjo dvigal, se strinja, da to je velika investicija, zato predlaga nakup 
goseničarjev, kateri pomagajo starejšim pri pomikanju po stopnicah. Župan pobudo Primoža 
Jelševarja podpira, zato direktorju Stanovanjskega podjetja predlaga preučitev možnosti 
nakupa goseničarjev. Željko Železnik je vprašal, koliko večstanovanjskih blokov v Zagorju je, 
kjer sploh je možno vgraditi dvigala, je pa mnenja, da bi bila participacija stanovalcev kar 
velika. Gregor Brinjevec je povedal, da bi bilo potrebno vsak objekt projektantsko obdelati, kje 
je možna izgradnja dvigal. Glede goseničarja je povedal, da so imeli pred leti že ponudbo za 
nakup, vendar se zadeva ni izvedla, zaradi zakonske omejitve, pogoj je namreč bil, da se 
nakup opravi iz sredstev rezervnega stanovanjskega sklada. Ker pa goseničar ne spada oz. 
ni del objekta, se sredstev rezervnega sklada za te namene ne morejo uporabiti. Glede 
nadaljevanje energetskih sanacij večstanovanjskih stavb pa je povedal, da se bodo 
nadaljevala na Cesti zmage, na Polje 2 in 3, na Cesti 9. avgusta itd. Boštjan Ocepek je vprašal 
kakšne so možnosti za boljše prezračevanje hodnikov, npr. preboj vrha stopnišča in 
namestitev strešnih oken. Gregor Brinjevec je odgovoril, da je to kar zakompliciran postopek, 
že pri uskladitvi stanovalcev. Dejal je, da če se etažni lastniki soglasno odločijo potem je vsaka 
težava rešljiva.  
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje naslednji 
SKLEP:  

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil in obravnaval Letno poročilo 
poslovanja Stanovanjskega podjetja d.o.o. Zagorje za leto 2019.  

2. Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 
Za predlagani sklep je glasovalo 25 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 25 svetnikov. 
PROTI ni bil nihče. Sklep je bil sprejet.  
 

AD 7. 
Seznanitev z revizijskim poročilom Računskega sodišča o pravilnosti 

poslovanja Občine Zagorje ob Savi, ki se nanaša na delovanje občinskega 
sveta, sredstva za reprezentanco in uporabo službenih plačilnih kartic 

 
Župan je uvodoma spomnil, da je Računsko sodišče opravilo temeljito revidiranje pravilnosti 
poslovanja Občine Zagorje ob Savi, ki se nanaša predvsem na delovanje občinskega sveta, 
opravljanje s sredstvi za reprezentanco ter uporabo službenih kartic v letih 2015, 2016 in 2017. 
Računsko sodišče je izdalo končno revizijsko poročilo – mnenje s pridržkom. Poudaril je, da ni 
bilo ugotovljenih kakršnihkoli osebnih okoriščanj z javnim denarjem. Od osnutka poročila do 
končnega poročila je občina ugotovljene nepravilnosti v večini že odpravila.  
Mag. Katarina Hočevar je povedala, da se je z revizijskim poročilom seznanil tudi nadzorni 
odbor. Na podlagi svojih delovnih izkušnjah v sistemu javnega sektorja je poudarila, da se 
redko zgodi, da se pri opravljanju revizije nepravilnosti ne najdejo, ključno je, da ni negativnega 
mnenja. Nadzorniki so ugotovili, da je iz poročila razvidno, da je občina nepravilnosti v večji 
meri že odpravila.  
Sledila je razprava v kateri je Primož Jelševar uvodoma dejal, da je vesel, da se je na njegov 
predlog na dnevni red uvrstila točka z revizijskim poročilom Računskega sodišča. Z odgovorom 
Računskega sodišča je zadovoljen, saj pri pregledu res ni bilo ugotovljenih hujših kršitev. Tudi 
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sam kot podjetnik, ima izkušnje z delom Računskega sodišča in lahko potrdi, da revizijo res 
zelo temeljito opravijo. Podal pa je tudi predlog, da se obstoječo družbo notranjega revidiranja 
po dolgih letih zamenja.  
Nadaljnje razprave ni bilo, zato je dal župan na glasovanje naslednji 
SKLEP:  

1. Občinski svet se je seznanil z revizijskim poročilom Računskega sodišča o pravilnosti 
poslovanja Občine Zagorje ob Savi, ki se nanaša na delovanje občinskega sveta, 
sredstva za reprezentanco in uporabo službenih plačilnih kartic. 

2. Ta sklep velja takoj.  
  

Za predlagani sklep je glasovalo 25 prisotnih članov. ZA sklep je glasovalo 25 svetnikov. 
PROTI ni bil nihče. Sklep je bil sprejet.  
 

AD. 8 
Pobude in vprašanja članov Občinskega sveta 

 
Župan je spomnil, da je bila dana pobuda politične stranke SDS ter dano vprašanje politične 
stranke ZGN. Roman Perklič je povedal, da v politični stranki SDS podpirajo sprejet pravilnik, 
ki se nanaša na izplačilo sejnin, kajti vsi člani delovnih teles, tako lahko izplačano sejnino 
namenijo v dobrodelne namene. Roman Savšek je predstavil poslano vprašanje, ki se nanaša 
na regionalno cesto Zagorje – Podkum, ki je na določenih odsekih v zelo slabem stanju, zato 
ga zanima kdaj je predvidena sanacija. Župan je povedal, da bo vprašanje naslovili na 
ministrstvo za infrastrukturo glede na to, da gre za regionalno cesto. Željko Železnik se je 
zahvalil za posredovan odgovor na pobudo, ki se nanaša na opremljenost šolarjev z 
računalniško opremo. 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan, se je seja zaključila ob 20. 15 uri.  
 
Zapisnik zapisala: 
Nina Jenko 
 
 
 
DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE ŽUPAN 
Tadej Špitalar  Matjaž ŠVAGAN 
  

 

 

 

 

 

 


